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PROTOKÓŁ NR 15/2012 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 28.11.2012 r. W GODZ. 12
00

- 12
40

 
 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. 

Dąbrowskiego 17.  

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2013 r.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013 – 2031. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

7. Opracowanie planu pracy komisji na 2013 r.  

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie posiedzenia 

 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski. 

 

 

 Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecnych 10 członków Komisji ( z dniem 

18.11.2012 mandat radnej Bogusławy Towalewskiej wygasł wskutek wyboru jej osoby na 

Burmistrza Miasta Wałcz. 

 

 

Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 
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Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad. pkt. 4.  

Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2013 r.  

 

Projekt uchwały budżetowej na 2013 r. wraz z uzasadnieniem Członkowie Komisji otrzymali 

w materiałach na Komisję. 

 

Dodatkowe informacje do projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r. stanowią 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

Oznajmił, iż budżet Powiatu Wałeckiego na 2013 rok nie będzie łatwy do wykonania 

zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. W przyszłym roku budżetowym powiat będzie 

kontynuował inwestycje już rozpoczęte, natomiast nową zaplanowaną inwestycją jest 

przebudowa drogi powiatowej nr 2310 Z na odcinku Rzeczyca-Wrzosy do drogi 

wojewódzkiej 177 (wydatek majątkowy rzędu  3 959 093 zł). Następnie poprosił Skarbnika 

Powiatu o przedstawienie głównych założeń planu budżetu powiatu na rok 2013.  

 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Poinformował, iż w budżecie powiatu wałeckiego na 2013 r. ustala się: 

- dochody na kwotę 54 981 656 zł;  

- wydatki na kwotę 54 636 729. 

W związku z powyższym planuje się nadwyżkę budżetową w wysokości 344 927 zł, która 

przeznaczona zostanie na pokrycie różnicy między przychodami a rozchodami. Przychody 

zaplanowano na kwotę  1 107 310 zł, związane są z realizacją inwestycji pn. „Usprawnienie 

zarządzania energią poprzez ter modernizację i zmianę sposobu użytkowania budynku po 

byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne powiatu wałeckiego.” Po stronie 

rozchodów przyjęto przepływy związane ze spłatą rat kapitałowych zaciągniętych kredytów i 

pożyczek ( 1 452 237 zł). Następnie oznajmił, iż wydatki bieżące zaplanowano na kwotę 

48 250 487 zł, natomiast wydatki majątkowe na kwotę 6 386 242 zł. Stosunek wydatków 

majątkowych do dochodów majątkowych jest większy od jedności, czyli zgodny z zapisami 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Dochody majątkowe 

zaplanowano na kwotę 5 366 627, a dochody bieżące na kwotę 49 615 029 zł (głównie 

dotacje i subwencje). 
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Janusz Różański- Członek Komisji 

Przypomniał, iż podczas ubiegłorocznego posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Społecznych 

oraz podczas grudniowej sesji w 2011 r. wnioskował do Zarządu Powiatu o przygotowanie 

dodatkowych informacji do projektu budżetu powiatu na 2013 r. dotyczących: 

przewidywanego wykonania budżetu Powiatu za 2012 r. oraz planu budżetu Powiatu na 

2012r., uwzględniającego wszystkie dokonane zmiany. Zarząd Powiatu zapewniał, iż 

powyższe zostanie przedłożone wraz z projektem uchwały budżetowej powiatu na 2013 rok.  

Ponieważ Zarząd Powiatu zlekceważył radnych i nie przedłożył powyższych danych 

oznajmił, że składa wniosek do Przewodniczącego Komisji o wykreślenie z porządku 

posiedzenia Komisji punktu 4 pn. „Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2013 r.” oraz punktu 5 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013 – 2031.  

Dodał, iż Komisja może zaopiniować projekt budżetu powiatu na 2013 r. w późniejszym 

terminie. 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Oświadczył, iż Zarząd Powiatu przedłożył  dodatkowe informacje do projektu budżetu 

powiatu wałeckiego na 2013 r. w zestawieniu tabelarycznym, które radni otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji. 

 

 

Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Przyznał, iż Zarząd Powiatu przedłożył dodatkowe informacje z tym, że zawierają one 

jedynie zestawienie wydatków, a dochodów już nie. 

 

 

Janusz Różański 

Uściślił, iż Zarząd Powiatu w dodatkowej informacji miał zawrzeć dane przewidywanego 

wykonania budżetu Powiatu za 2012 r. oraz planu budżetu Powiatu na 2012 r., 

uwzględniającego wszystkie dokonane zmiany, zarówno po stronie wydatków jak  

i dochodów. Skarbnik Powiatu zapewniał, a Starosta Wałecki potwierdzał, że do projektu 

uchwały budżetowej na 2013 r. powyższe zostaną załączone. 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Oznajmił, że radny Janusz Różański ma dostęp do danych, o które wnioskował. Radni są 

światłymi ludźmi, umiejącymi korzystać z Internetu, dlatego też łatwo mogą dotrzeć do 

informacji ich interesujących tj. do uchwał budżetowych powiatu na 2011 r., 2012 r. czy inny 

rok.  

 

 

 

 



4 

 

Janusz Różański 

Zwracając się do Starosty Wałeckiego oznajmił, iż podobnie wypowiadał się podczas 

grudniowej sesji w roku ubiegłym. 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Odpowiedział, że dobrze, iż  powtarza swoje słowa jeszcze raz. Dodał, że Skarbnik Powiatu 

przedstawił radnym w materiałach dodatkowe informacje tj. wydatki budżetu powiatu -

zestawienie danych w formie tabelarycznej. Wyjaśnił, iż wydawało mu się, że wydatki  

budżetu są zdecydowanie istotniejsze. Wyraził zdanie, że przedstawione przez Skarbnika 

Powiatu dane są wystarczające do przeprowadzenia analizy budżetu powiatu. Niemniej jeśli 

radny Janusz Różański zgłasza taką potrzebę, to Zarząd Powiatu, w materiałach na grudniową 

sesję przedstawi dodatkowe dane o jakie prosi. 

 

 

Janusz Różański 

Zwracając się do Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Tadeusza 

Węgrzynowskiego podkreślił, iż złożył wniosek, gdyż uważa, że w budżecie powiatu 

wałeckiego na rok 2012 podano dochody np. ze sprzedaży mienia powiatu, które zostały w 

nim ujęte jedynie po to, by podwyższyć wskaźnik dochodów powiatu.  Dlatego też prosił o 

przedstawienie dodatkowych informacji, by mieć obraz dochodów powiatu. Dodał, iż Starosta 

Wałecki w ubiegłym roku obiecał, że radni dane, o które prosił otrzymają, wobec powyższego 

nie rozumie dlaczego ich nie przedłożono. 

 

 

Marek Pawłowski 

Wyraził zdanie, iż nie jest zwolennikiem zdjęcia z porządku posiedzenia punktów 4 i 5, gdyż 

wówczas Komisja Rozwoju Gospodarczego pozbawiona zostanie możliwości wypowiedzenia 

się na temat projektu uchwały budżetowej na rok 2013 i nie będzie przedstawiała w tym 

temacie swojej opinii, podobnie jak miało to miejsce w roku ubiegłym. W związku z 

powyższym poinformował, że nie będzie glosował za wykreśleniem z porządku posiedzenia 

Komisji punktu 4 pn. „Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2013 r.” oraz 

punktu 5 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013 – 2031, gdyż pragnie zadać 

Skarbnikowi Powiatu kilka pytań. 

 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Przewodniczący Komisji 

Zaproponował radnemu Januszowi Różańskiemu, by wycofał swój wniosek. 

 

 

Janusz Różański 

Stanowczo odrzekł, iż swojego wniosku nie wycofa. Komisja może odbyć posiedzenie  

w innym terminie, w miesiącu grudniu i wówczas zaopiniować uchwałę budżetową na 2013 r. 
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Bogdan Wankiewicz 

Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego Komisji Tadeusza Węgrzynowskiego o przerwanie 

dyskusji  i poddanie pod głosowanie wniosek radnego Janusza Różańskiego. 

 

 

Jan Kaczanowicz – Członek Komisji 

Poddał w wątpliwość słuszności wniosku radnego Janusza Różańskiego co do zmiany  

w porządku posiedzenia Komisji, gdyż radny w punkcie 3 porządku posiedzenia pn. 

„Przedstawienie porządku posiedzenia” nie zgłaszał zastrzeżeń i nie wnosił o zmiany  

do porządku posiedzenia. Obecnie Komisja przeszła już do punktu 4 porządku posiedzenia  

i  powinna zając się zaopiniowaniem projektu budżetu powiatu wałeckiego n 2013 r., a nie 

zmianą w porządku posiedzenia. 

 

 

Janusz Różański 

Odrzekł, iż porządek posiedzenia można zmienić w każdym jego punkcie. 

 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski przerwał dyskusję i 

poddał pod głosowanie wniosek radnego Janusza Różańskiego o wykreślenie z porządku 

posiedzenia Komisji punktu 4 pn. „Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2013 r.” oraz punktu 5 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013 – 2031. 

  

W wyniku głosowania Komisja przy 1 głosie „za”, 4 głosach „wstrzymujących się” i  

5 głosach „przeciw” odrzuciła  wniosek radnego Janusza Różańskiego o treści jak powyżej. 

 

 

Janusz Różański 

Zapowiedział, iż brak przedłożenia przez Zarząd Powiatu dodatkowych informacji poruszy 

podczas sesji grudniowej, dodając, że radni po raz drugi zostali oszukani. 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Oświadczył, że nikt nikogo nie oszukał i nie życzy sobie wypowiadania takich ostrych słów, 

gdyż jest to daleko nie na miejscu. Zwracając się do radnego Janusza Różańskiego poprosił, 

by ważył słowa i zachowywał się stosownie. Skład Komisji tworzą osoby wybrane przez 

społeczność lokalną, a jej posiedzenia są poważne więc prosi by radny Janusz Różański 

zachowywał się jak prawdziwy obywatel.  

 

 

Janusz Różański 

Zwracając się do Starosty Wałeckiego odpowiedział, że wszyscy doświadczyliśmy tego jak 

Starosta Wałecki ważył słowa podczas kampanii na Burmistrza Miasta Wałcz. 
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Marek Pawłowski 

Zwrócił się do Skarbnika Powiatu z zapytaniem czy budżet Powiatu Waleckiego na 2013 r. 

został opracowany zgodnie z zapisami uchwały Rady Powiatu z dnia 31 sierpnia 2010 r.  

w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej powiatu Wałeckiego? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział, że jednostki organizacyjne Powiatu Wałeckiego złożyły w terminie informacje 

dotyczące planu wydatków i dochodów. 

 

 

Marek Pawłowski 

Uściślił, iż chodzi mu o plan dochodów z tytułu sprzedaży działek usytuowanych  

przy Al. Zdobywców Wału Pomorskiego 88-90. 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział, że w projekcie uchwalmy budżetowej na 2013 r. zaplanowano w dziale 010 – 

Pozostała działalność  - 1000 000 zł dochodów własnych.  

 

 

Marek Pawłowski 

Zapytał skąd wzięła się taka kwota? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział, iż przy Al. Zdobywców Wału Pomorskiego 88-90 jest kilka nieruchomości 

gruntowych, które planuje się sprzedać, stąd szacowana kwota z ich sprzedaży 1000 000 zł. 

 

 

Marek Pawłowski 

Wyraził zdanie, że równie dobrze można oszacować cenę, za którą działki zostaną sprzedane 

na kwotę 1500 000 zł, bądź 1200 000 zł. Wyjaśnił, że radny Janusz Różański wskazywał 

wcześniej, iż w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2012 r. także zaplanowano 1000 000 zł na 

sprzedaż tychże samych działek, jednak  nic nie sprzedano. Podobna sytuacja ma miejsce w 

przypadku budżetu Powiatu Wałeckiego na 2013 r.  

 

 

Paweł Gwozdecki 

Oznajmił, że w planie budżetu na 2013 r. podobnie jak w budżecie powiatu na 2012 r.  ujęto 

sprzedaż nieruchomości gruntowych  tych samych, w tym samym dziale, gdyż ich sprzedaż w 

2013 r. może dojść  do skutku.  
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Marek Pawłowski 

Oznajmił, iż nie jest do końca przekonany, że plan dochodów  z tytułu sprzedaży działek przy 

al. Zdobywców Wału Pomorskiego nie został sporządzony zgodnie z przyjętym przez Radę 

Powiatu trybem prac nad budżetem. Dodał, że jeżeli szacowanie kwoty, za która działki 

zostaną sprzedane jest zgodne z wyżej wspomnianym trybem prac nad budżetem, to składa 

wniosek o zmianę szacowanej kwoty ze sprzedaży działek w dziale 010 „Pozostała 

działalność” z 1000 000 zł na 1200 000 zł i przekazanie 200 000 zł na rzecz organizacji 

pozarządowych. Następnie zapytał, jaką kwotę wydatków Zarząd Powiatu zaplanował w 

budżecie powiatu na 2013 r. dla organizacji pozarządowych?  

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział, iż w 2013 r. na organizacje pozarządowe powiat planuje przeznaczyć dotację 

w wysokości 8 tys. zł. Powyższe obrazuje lp. 1 załącznika nr 9 do uchwały budżetowej 

powiatu na rok 2013 pn. „Dotacje celowe udzielone z budżetu Powiatu Wałeckiego na 

zadania własne powiatu realizowane przez podmioty nienależące do sektora finansów 

publicznych w 2013 r.” 

 

 

Marek Pawłowski 

Zapytał na jakim etapie obecnie znajduje się realizacja inwestycji z programu Zielone 

Inwestycje pn „Usprawnienie zarządzania energią poprzez ter modernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne powiatu 

wałeckiego”? Czy ogłoszono już przetarg na roboty budowlane i dlaczego w tym roku 

zmniejsza się wydatki powiatu na realizację w/w inwestycji? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział , iż zostaje zmieniony harmonogram prac realizacji w/w inwestycji. 

 

 

Marek Pawłowski 

zapytał z jaki jest powód zmiany harmonogramu? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział, iż z powodu przedłużającej się procedury przetargowej na roboty budowlane. 

 

 

Marek Pawłowski 

Zapytał, czy wyłoniono już firmę wykonawczą, która przeprowadzi roboty budowlane? 
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Bogdan Wankiewicz 

Odpowiedział przecząco. 

 

 

Marek Pawłowski 

Wyraził zdanie iż projekt budżetu powiatu na rok 2013 jest po stronie dochodów zbyt 

optymistyczny. 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Oznajmił, iż jest on mniej optymistyczny niż budżet na 2012 rok. 

 

 

Marek Pawłowski 

Wskazał, iż w roku bieżącym zmniejszane są dochody z tytułu refundacji poszczególnych 

programów, bo życie pokazuje że refundacje w rzeczywistości są niższe. 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Wyjaśnił, iż w budżecie na rok 2012 rzeczywiście zmniejsza się dochody z tytułu refundacji 

poniesionych wydatków na realizację trzech programów, z tym ze te dochody na pewno 

wpłyną do budżetu powiatu lecz w późniejszym terminie.  

 

 

Marek Pawłowski 

Zauważył, iż budżecie Powiatu Waleckiego na 2012 rok dokonuje się zmian i ujmuje po 

stronie przychodów pożyczkę długoterminową, zaciągniętą w czerwcu w związku z realizacją 

inwestycji  pn „Usprawnienie zarządzania energią poprzez ter modernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne powiatu 

wałeckiego.” 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Wyjaśnił, iż w budżecie powiatu na 2012 r. zmniejsza się plan przychodów o niezaciągnięte 

w roku 2012 pożyczki stanowiące źródło finansowania poniesionych wydatków na realizację 

w/w inwestycji w kwocie 400 000 zł ( czyli jest to pierwsza transza pożyczki). Nie jest to 

nowa pożyczka tylko niewykorzystana pierwsza transza pożyczki, z której niewykorzystane 

środki finansowe przechodzą na rok 2013. 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Poinformował, że powiat walecki uzyskał dodatkowe dofinansowanie bezzwrotne na wkłady 

własne do realizowanych inwestycji, które wpłyną na konto bankowe powiatu w 2013 r.  i 

zostały ujęte w planie budżetu Powiatu Wałeckiego na 2013 r. Ponadto zwiększono dotacje  
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na Program Operacyjny Infrastruktura i Środowisko - Termodernizacja z 50% na 85 %, a na 

program Zielone Inwestycje z 30% na 43,34%. Powyższe wpływa na znaczne obniżenie  kwot 

zaciąganych pożyczek na realizacje powyższych programów. Jeżeli chodzi o środki 

finansowe z refundacji realizowanych projektów, to istnieje niebezpieczeństwo, że część z 

nich, które były planowane w  budżecie na 2012 r. nie wpłynie w roku bieżącym do budżetu, 

lecz w przyszłym. Stąd Zarząd Powiatu podjął decyzje o konieczności zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

 

Marek Pawłowski 

Zapytał czy realnym jest obniżenie na koniec 2013 r. zadłużenia powiatu do 53,05 %? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział twierdząco, dodając iż zapis wysokości zadłużenia w 2013 r. jaki wykazano w  

załączniku nr 1 do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013-2031 poparty jest harmonogramem spłat rat 

kredytów. To jest prognoza na podstawie wartości związanych z zawartymi umowami. 

 

 

Marek Pawłowski 

Powtórzył wcześniej złożony przez siebie wniosek o zwiększenie szacowanej kwoty  

ze sprzedaży działek w projekcie uchwały budżetowej na 2013 r. w dziale 010 „Pozostała 

działalność” z 1000 000 zł na 1100 000 zł i przekazanie 100 000 zł na rzecz organizacji 

pozarządowych. 

 

 

Janusz Różański 

Zwrócił się do Skarbnika Powiatu z zapytaniem jaki będzie wskaźnik zadłużenia do dochodu 

na koniec roku 2012, jeżeli nie uda się Zarządowi Powiatu sprzedać nieruchomości gruntowej 

zlokalizowanej przy Al. Zdobywców Wału Pomorskiego zaplanowaną na kwotę 1000.000 zł. 

Czy wskaźnik zadłużenia osiągnie wówczas wartość 70% czy może 65%? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział przecząco, dodając, iż każdy milion spadku dochodów stanowi ok. 2% 

wskaźnika zadłużenia. Dochody powiatu kształtują się na oko 50 mln zł. 

 

 

Marek Pawłowski 

Zapytał czy dochody w budżecie powiatu zostaną zmniejszone o kwotę 100.000 zł , którą 

pierwotnie zaplanowano ze sprzedaży nieruchomości gruntowych, których w roku bieżącym 

nie udało się sprzedać? 
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Paweł Gwozdecki 

Oznajmił, iż dochody w budżecie powiatu na 2012 r. nie będą zmniejszane. Do końca 

bieżącego roku wpłyną jeszcze na konto budżetu środki finansowe pochodzące z dotacji, 

których kwoty pod koniec roku zostały zwiększone. 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Odnośnie złożonego przez radnego Marka Pawłowskiego wniosku zwrócił się z prośbą do 

radnyc, by nie zwiększali planu dochodów powiatu. Zapowiedział, iż w trakcie roku 

budżetowego 2013 Zarząd Powiatu rozważy ewentualność zwiększenia kwoty dotacji na 

organizacje pozarządowe. zarząd Powiatu od lat wspiera działalność organizacji 

pozarządowych i  uważa ze robi to sprawiedliwie. 

 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski przerwał dyskusję 

i poddał pod głosowanie wniosek radnego Marka Pawłowskiego o zwiększenie szacowanej 

kwoty ze sprzedaży działek w projekcie uchwały budżetowej na 2013 r. w dziale 010 

„Pozostała działalność” z 1000 000 zł na 1100 000 zł i przekazanie 100 000 zł na rzecz 

organizacji pozarządowych. 

  

W wyniku głosowania Komisja przy 5 głosach „za” i 5 głosach „przeciw” , przy decydującym 

głosie „przeciwnym” Przewodniczącego Komisji odrzuciła  wniosek radnego Marka 

Pawłowskiego o treści jak powyżej. 

 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały 

budżetowej na 2013 r. 

W wyniku głosowania Komisja przy 5 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wałeckiego na 2013 r.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Opinia Komisji dotycząca projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r. zostanie 

przekazana Zarządowi Powiatu w Wałczu oraz Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu w Wałczu. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013 – 2031. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem Członkowie Komisji otrzymali w materiałach na 

Komisję. 

 

Paweł Gwozdecki Skarbnik Powiatu poinformował, iż projekt wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu jest jakoby efektem uchwały budżetowej, albo jak niektórzy twierdzą 

odwrotnie. Kwoty ujęte w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013 – 2031 są szacunkowe, obarczone 

pewnym błędem. Wskaźniki oparte są głównie o wskaźnik inflacji. Zaznaczył, że jeżeli chodzi 

o dane dotyczące wysokości zadłużenia powiatu nie są one szacunkowe, ale oparte o  

wartości związane z zawartymi z bankami umowami, więc w takim tempie jakie obrazuje 

przedmiotowy projekt uchwały będzie postępowała spłata zobowiązań powiatu wobec 

wierzycieli. Na zakończenie zaznaczył, iż bardzo trudno jest spełnić wymogi nowego 

wskaźnika, który obowiązywał będzie od 2014 roku, ale taki problem będzie dotyczył 

większości samorządów. Najprawdopodobniej będzie konieczna zmiana przepisów prawa.  

 

Wobec braku innych  uwag do przedmiotowego projektu uchwały Przewodniczący Komisji 

poddał niniejszy pod głosowanie.  

 

W wyniku głosowania Komisja przy 5 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013– 2031. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Opinia Komisji dotycząca  projektu uchwały w sprawie uchwalenia  zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013-2031 zostanie przekazana Zarządowi 

Powiatu w Wałczu i skierowana na XIX sesję Rady powiatu w Wałczu, zaplanowaną na dzień 

28 grudnia 2012 r. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

 

Ad. pkt. 6. 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym przedmiotowego punktu uczestniczyła Małgorzata 

Górzyńska – Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami w/m. 

 

Zaopiniowano projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie:  

- w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Powiatu Wałeckiego – 

Małgorzata Górzyńska – Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

Nieruchomościami w/m. wyjaśniła, iż zgodnie z zapisami ustawy o gospodarce 

nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa Agencja Nieruchomości Rolnych może przekazać  

darowiznę na rzecz jednostki samorządu terytorialnego postaci  nieruchomości gruntowych 

zajętych pod drogi. Zgodnie z zapisem § 2 pkt. 2 Uchwały Nr IX/70/2007 Rady Powiatu  
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w Wałczu z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie ustalenia zasad nabycia, zbycia i obciążania 

nieruchomości, nabycie nieruchomości przez Zarząd Powiatu poprzez przyjęcie darowizny 

bez względu na wartość nieruchomości, może nastąpić po uzyskaniu zgody Rady Powiatu w 

Wałczu, wyrażonej w drodze odrębnej uchwały. W przedmiotowej sprawie, Agencja 

Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Szczecinie Jednostka Gospodarcza Zasobu w 

Reczu wystąpiła z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie na rzecz powiatu wałeckiego 

nieruchomości gruntowych zajętych pod drogi powiatowe w obrębach: Czapla – działka nr 

4/1 o pow. 0,0143 ha – droga powiatowa nr 2327Z, Prusinowo – działka nr 357/7 – część 

drogi powiatowej z Prusinówka do Prusinowa nr 2316Z, , Rutwica – działki nr 2/8 i 10/4 – 

droga powiatowa z Rutwicy do Nakielna nr 2323Z i Zdbice działki nr 3/42 i 3/44 – 

poszerzenie pasa drogi powiatowej nr 2323Z; w wyniku głosowania  projekt uchwały 

zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu; 

 

- w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wałczu – w wyniku głosowania  projekt 

uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

 

- w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego – w wyniku głosowania  projekt 

uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

 

Ad. pkt. 7 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2013 r.  

 

Członkowie Komisji na podstawie materiału przygotowanego przez Przewodniczącego 

Komisji Tadeusza Węgrzynowskiego opracowali plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rady Powiatu w Wałczu na rok 2013. 

 

Opracowany plan zostanie skierowany do zatwierdzenia przez Radę Powiatu w Wałczu na 

XIX sesję Rady Powiatu, zaplanowana na dzień 28 grudnia 2012 r. 

W wyniku głosowania  projekt uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie; 

 

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 

 

Ad. pkt. 8 

Sprawy bieżące 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poinformował, iż w materiałach na 

posiedzenie Komisji radni otrzymali pisemną prośbę Rady Rodziców przy Szkole 
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Podstawowej w Płocicznie oraz Stowarzyszenia na rzecz rozwoju wsi Jeziorki „Dalia”  

o wsparcie projektu „Paczka od Mikołaja. Pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

 

Ad. pkt. 9 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczący Komisji o godz. 12
40 

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

 

Protokołowała: 

  

        Inspektor        Przewodniczący Komisji 

Ds. Obsługi Rady Powiatu 

                   Tadeusz Węgrzynowski 

        Anna Siwiec                                                                 

 


